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    Pan   

    Patryk Kaźmierczak 

    Radny Rady Miejskiej Inowrocławia  

 
 
 

Odpowiadając na interpelację złożoną 5 lipca br. w sprawie wprowadzenia bezpłatnej 

komunikacji miejskiej uprzejmie informuję, że z uwagi na fakt, iż powyższe zadanie nie zostało 

ujęte w budżecie uchwalonym na 2024 r. nie ma możliwości rozpoczęcia jego realizacji  

w terminie do końca bieżącego roku.  

Jednocześnie informuję, że obecnie prowadzone są uzgodnienia niezbędne  

do skutecznego wdrożenia przedmiotowego przedsięwzięcia w 2025 r.  

 

 

 

Z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia  

  Zastępca Prezydenta 

   

    /-/  Szymon Łepski 

         

 

 

 

 

           
Do wiadomości: 

1. Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia 
2. a/a 

 


